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R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XLIII/2014 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  29 kwietnia 2014 r. 
 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych, nieobecna była radna Urszula 

Kruszyna. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

2. Ewa Turkiewicz – p.o. Skarbnika Gminy Zwierzyn 

3. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa, gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

4. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

5. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 
 

1) Otwarcie XLIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

6) Ocena stanu dróg na terenie Gminy Zwierzyn. 

7) Stan melioracji na terenie Gminy Zwierzyn. 

8) Informacja o stanie mienia Gminy Zwierzyn. 

9) Informacja o stanie urządzeń wodociągowych na terenie Gminy Zwierzyn. 

10) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na przejęcie na mienie gminne nieruchomości położonej w 

Zwierzynie stanowiącej działkę oznaczoną numerem ewidencyjnym 853 o 

powierzchni 1,8507 ha, 

b) wyrażenia zgody na przystąpienie do Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych przedszkoli a także innych niepublicznych form 

wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż Gmina Zwierzyn organ 

oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania 

udzielonej dotacji, 

d) udzielenia dotacji celowej na realizację zadania polegającego na remoncie drogi 

powiatowej nr 1361F na odcinku Gościmiec-Błotno-Pławin, 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 

11) Interpelacje i zapytania radnych. 

12) Interpelacje i zapytania sołtysów 

13) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

14) Wolne wnioski i informacje. 

15) Zamknięcie XLIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 

1. Otwarcie XLIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 10
07 

otworzyła Stefania Sierocińska 

przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych na sali obrad 
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obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodnicząca RG powitała radnych oraz zaproszonych gości. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn odczytała porządek obrad sesji. 

Nie wniesiono żadnych uwag do porządku. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  

Radny Wojciech Rojek zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołu z XLII sesji Rady Gminy 

Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. Za przyjęciem 

wniosku radnego Wojciecha Rojek głosowało 13 radnych,  radny Mirosław Gniewczyński 

wstrzymał się od głosu. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odczytał sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z 

działalności w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 

 

5) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła informację o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do 

protokołu). 

Następnie otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przewodnicząca RG 

zamknęła dyskusję i punkt 5. 

 

6) Ocena stanu dróg na terenie Gminy Zwierzyn. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że informacja o stanie dróg na 

terenie Gminy Zwierzyn została przesłana radnym i otworzyła dyskusję (informacja w 

załączeniu do protokołu). 

 

Radny Wojciech Rojek zauważył, że w informacji nie ma nic o drogach w miejscowości 

Brzezinka i Górczyna. Stwierdził, że co roku w informacji wykazywane są te same drogi i 

poza odcinkami asfaltowymi nie widać poprawy. Może lepiej robić po kawałku odcinki 

asfaltowe, dzisiaj np. podejmowana będzie uchwała o partycypacji w remoncie takiego 

odcinka, może więc to kontynuować. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że wcześniej były inne priorytety, 

dlatego drogi pozostały trochę z tyłu. Teraz każdy grosz wyzwolony powinniśmy przeznaczać 

na remonty dróg, układając dywaniki asfaltowe. 
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Radny Mirosław Gniewczyński potwierdził fakt, że komisja co roku objeżdża drogi, ale jego 

zdaniem dobrze jest to robić i zobaczyć co jest w terenie. Jako komisja patrzeliśmy też pod 

kątem, które drogi przedstawić do ułożenia dywaniku. Padło na ul. Zamkową, następną 

byłaby ul. Młynarska w Górkach Noteckich. Patrzeliśmy też na drogi na nowym osiedlu. 

Doszliśmy do wniosku po co nam są powiaty, nie ma z nimi żadnej współpracy, gdyż 

zadania, które są w ich gestii my za nich wykonujemy. 

 

Radny Zdzisław Czajka stwierdził, że należałoby się przyjrzeć problemowi dróg, na które 

wyjeżdżają pojazdy z drzewem z lasu, może nadleśnictwo współfinansowałoby w budowie 

dróg, gdyż jak sami zrobimy drogi asfaltowe, to nie powinni nimi jeździć, trzeba by 

rozwiązać ten problem. 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że mają porozumienie ze starostwami na budowę drogi, 

która przebiegałaby przez ul. Zamkową, nie wie dlaczego nic się nie robi, żeby ta droga 

powstała. Z przedstawicielami lasów państwowych było spotkanie, na którym nic nie 

mówiono o współfinansowaniu budowy dróg. Lasy państwowe nie płacą podatków za drogi 

leśne, nie partycypują w kosztach budowy dróg, dlatego my jesteśmy zdania, że nie powinni 

wozić drewna drogami gminnymi. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję oraz punkt 6. 

 

7. Stan melioracji na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że informacja o stanie melioracji  

na terenie Gminy Zwierzyn przygotowana przez kierownika Inspektoratu Lubuskiego 

Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych została przesłana radnym i otworzyła dyskusję 

(informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zauważył pozytywne zjawiska, że mieszkańcy 

zaczynają czyścić swoje rowy, twierdząc, że świadomość ludzi się zmienia i być może 

zmiany wywołują utworzenie spółki wodnej w przyszłości. 

 

Wojciech Rojek poinformował, że z sąsiadami czyścili rowy, ale teraz pojawił się problem z 

dzikami, które zasypują te rowy. Prosił o podjęcie działań ze strony gminy, aby monitować w 

tej sprawie. 

 

Andrzej Wiśniewski stwierdził, że w kwestii dzików należałoby stanąć na takim stanowisku, 

żeby rozmawiać z kołami łowieckimi na papierze, jeżeli to nie pomoże, wówczas powinna 

włączyć się gmina (mecenas zatrudniony u nas służy pomocą). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 7. 

 

8. Informacja o stanie mienia Gminy Zwierzyn. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że informacja o stanie mienia 

Gminy Zwierzyn została przesłana radnym wraz ze sprawozdaniem z wykonaniu budżetu 

Gminy Zwierzyn za rok 2013 i otworzyła dyskusję . 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, ze sprawozdanie pisane było w oparciu o 

materiały otrzymane ze Starostwa Powiatowego w Strzelcach Krajeńskich, dlatego wynikają 

zmiany w stosunku do lat ubiegłych, gdzie liczbę posiadanych terenów kopalnianych 

starostwo wykazuje 5 ha, a których na pewno jest więcej. 

 

Stefania Sierocińska  przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 8. 

 

9. Informacja o stanie urządzeń wodociągowych na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że w sprawie omawianego punktu 

został zaproszony na sesję prezes PGKiM, nie zna przyczyny jego nieobecności, wobec czego 

oddała głos Andrzejowi Wiśniewskiemu sekretarzowi gminy.  

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że zakończona została modernizacja stacji uzdatniania 

wody w Zwierzynie. Taką samą modernizację trzeba zrobić na stacji w Górkach Noteckich. 

W przyszłości planuje się połącznie sieci wodociągowej Zwierzyn-Górki Noteckie. 

Stwierdził, że zdarzają się awarie na wodociągach, które są usuwane w miarę szybko. Są 

również nowe przyłącza w związku z powstawaniem na terenie gminy nowych budynków. 

 

Stefania Sierocińska  przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 9. 

 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na przejęcie na mienie gminne nieruchomości położonej w 

Zwierzynie stanowiącej działkę oznaczoną numerem ewidencyjnym 853 o 

powierzchni 1,8507 ha, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie na mienie gminne 

nieruchomości położonej w Zwierzynie stanowiącej działkę oznaczoną numerem 

ewidencyjnym 853 o powierzchni 1,8507 ha (opinia nr 212/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, co to za działka. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że jest to działka przy ul. Podgórnej w 

Zwierzynie, jak przejmowaliśmy działki od gm. Strzelce Krajeński, ta została pominięta i 

dlatego regulujemy to. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że na sali obrad w dalszym ciągu 

obecnych jest 14 radnych, zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w wyrażenia zgody 

na przejęcie na mienie gminne nieruchomości położonej w Zwierzynie stanowiącej działkę 

oznaczoną numerem ewidencyjnym 853 o powierzchni 1,8507 ha pod głosowanie. Projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, 

projekt uchwały staje się uchwałą Nr XLIII/226/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) wyrażenia zgody na przystąpienie do Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego, 
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Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Zrzeszenia 

Gmin Województwa Lubuskiego (opinia nr 213/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że podczas konwentu burmistrzowie i 

wójtowie doszli do wniosku, że działają, jako osoby fizyczne, wobec tego powinni się 

zrzeszyć i działać w formie stowarzyszenia, którego celem byłoby działanie w obronie 

interesów gminy oraz jej reprezentowanie. 

 

Mirosław Gniewczyński powiedział, żeby tylko ich głos był respektowany oraz miejmy 

nadzieję, że to towarzystwo lubuskie będzie jednością. Stwierdził, że nie wie ile to gminę 

będzie kosztowało, gdyż to zostanie dopiero ustalone przez zgromadzenie. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego 

pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XLIII/227/2014. 

(Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych przedszkoli a także innych niepublicznych form 

wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż Gmina Zwierzyn 

organ oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości 

wykorzystania udzielonej dotacji, 

 

Wojciech Rojek przewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw socjalnych  

odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli a także innych 

niepublicznych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż Gmina 

Zwierzyn organ oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania 

udzielonej dotacji (opinia nr 217/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli a także innych 

niepublicznych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż Gmina 

Zwierzyn organ oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania 

udzielonej dotacji (opinia nr 214/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, jak jest różnica w opłatach. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że w przedszkolach publicznych dotacja 

wynosi 100%, w niepublicznych 75%, w punkcie przedszkolnym w Górkach Noteckich 40%. 

Jeżeli zostanie podjęta uchwała zrówna się dotacja dla dwóch przedszkoli w Zwierzynie, co 

wykluczy rejonizację, dzieci będą mogły uczęszczać do przedszkola bliżej miejsca 

zamieszkania. Zaznaczył, że uchwała wejdzie w życie z dniem 01.01.2015r., ale będzie to już 
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sygnał dla rodziców, że niezależnie, do którego przedszkola zapiszą dziecko opłaty będą 

jednakowe. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, ile dzieci uczęszcza do bajkowego przedszkola. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że około 20, a od września utworzony zostanie oddział 0. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

i niepublicznych przedszkoli a także innych niepublicznych form wychowania 

przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż Gmina Zwierzyn organ oraz trybu i zakresu 

przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. „Za” przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 13 radnych, „wstrzymał się” od głosu 1 radny (Mirosław Gniewczyński). Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XLIII/228/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) udzielenia dotacji celowej na realizację zadania polegającego na remoncie drogi 

powiatowej nr 1361F na odcinku Gościmiec-Błotno-Pławin, 

 

Jacek Warchał przewodniczący komisji bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na realizację zadania 

polegającego na remoncie drogi powiatowej nr 1361F na odcinku Gościmiec-Błotno-Pławin 

(opinia nr 218/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na realizację zadania 

polegającego na remoncie drogi powiatowej nr 1361F na odcinku Gościmiec-Błotno-Pławin 

(opinia nr 215/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na 

realizację zadania polegającego na remoncie drogi powiatowej nr 1361F na odcinku 

Gościmiec-Błotno-Pławin pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XLIII/229/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok (opinia 

nr 216/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Mirosław Gniewczyński – dlaczego udzielamy pożyczki dla klubu z Górek Noteckich. 

 

Ewa Turkiewicz p.o. skarbnika gminy odpowiedziała, że najpierw należy zrealizować 

zadanie, a później następuje zwrot środków z UE, dlatego my udzielamy pożyczki, którą po 

otrzymaniu środków klub nam odda. 
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Wojciech Rojek poinformował, że napisali projekt dot. ogrodzenia boiska w Górkach 

Noteckich. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że obserwuje prace na boisku i dobrze, że spadł deszcz, 

bo gdyby deszczu nie było trawy również by nie było. 

 

Wojciech Rojek stwierdził, że nawadnianie to już ich problem, będą robione zraszacze w celu 

podlewania trawy. 

 

Zdzisław Czajka odniósł się do finansowania policji, twierdząc, że może zanim otrzymają 

pieniądze, niech coś zrobią dla gminy, chociażby zabezpieczenie Dni Gminy Zwierzyn. 

Stwierdził również, że jeżeli nie przeszedł wniosek biblioteki, może by te pieniądze 

przeznaczyć na realizację ponawianych i uzasadnionych wniosków radnych i sołtysów. 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że przy wniosku składanym przez bibliotekę zabrakło 3 

punktów, gdyż był wymóg stawiania obiektu na działce, która byłaby własnością biblioteki, a 

zabrakło czasu na fizyczne przekazanie jej. Głównie przyznawano środki na modernizację, 

remont, naprawę istniejących budynków. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję  i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XLIII/230/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

11.Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Wojciech Rojek: 

- wnioskował o remont chodnika przy ośrodku zdrowia w Górkach Noteckich, 

informując o złym jego stanie w tym miejscu, po deszczu stoi woda, utrudniony jest 

dostęp do ośrodka zdrowia szczególnie osób starszych i niepełnosprawnych, 

- ponownie poruszył problem skrzyżowania ul. Kolejowej z Cmentarną, twierdząc, że 

nadal brak jakiegokolwiek działania w celu poprawienia stanu tego odcinka drogi, 

- wskazał na kolejne wyrwy w drodze powiatowej Przyłęg- Górki Noteckie -Przysieka, 

szczególnie przed mostem w okolicy kościoła na ul. Kurowskiej oraz pojedyncze na 

całej długości. 

 

Mirosław Gniewczyński wnioskował o remont ul. Młynarskiej w Górkach Noteckich, 

wskazując na duże ubytki w drodze, twierdząc, że po opadach deszczu poziom wody jest taki 

wysoki, że samochodem trudno przejechać. 

 

Zdzisław Czajka przekazał wniosek mieszkańców Sierosławic o przyspieszenie remontu drogi 

i oświetlenia. 

 

Maria Rachańska przekazała, że mieszkańcy  ul. Słonecznej w Zwierzynie domagają się 

oświetlenia ulicy, ponawiają tę prośbę od 9 lat, jak dotąd bez rezultatu. Zaznaczyła, że ul. 

Słoneczna prowadzi do boiska, kiedy są Dni Gminy Zwierzyn nocą jest bardzo ciemno i 

trudno poruszać się po ulicy. 

Tomasz Pajtel: 

- zapytał, czy jest opracowany haromonogram według, którego będą wykonywane 

remonty dróg gminnych, 
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- prosił o złożenie wniosku do powiatu o naprawę drogi powiatowej do Przyłęgu za 

mostkiem, gdyż po intensywnych pracach związanych z budową gazociągu stan drogi 

uległ znacznemu pogorszeniu. 

 

Sebastian Hanys zapytał, kiedy rozpoczną się prace remontowe dróg gruntowych w Górecku, 

które są w bardzo złym stanie i wymagają natychmiastowego remontu. 

 

Robert Wcisło wnioskował o naprawę drogi gruntowej w miejscowości Górczyna, w której są 

liczne dziury. 

 

Stefania Sierocińska wskazała na: 

- ubytki w drodze na skrzyżowaniu Wojska Polskiego ze Strzelecką i dalej ul. Wojska 

Polskiego w Zwierzynie, 

- ubytki na ul. Strzeleckiej w Zwierzynie, 

- ubytki na ul. Kościelnej w Zwierzynie ( od kościoła do cmentarza), 

- wnioskowała o uszczelnienie ubytków w podkładach drewnianych na przejeździe 

kolejowym na ul. Kościelnej w Zwierzynie, 

- wnioskowała o „wyłapanie” punktów świetlnych na terenie gminy, które były 

zgłaszane przez radnych i ustalenie harmonogramu prac. 

 

Leokadia Leśniewska wnioskowała o: 

- naprawę elewacji budynku przy wejściu do ośrodka zdrowia w Gościmcu od strony 

podjazdu, 

- naprawienie ogrodzenia przy ośrodku zdrowia od strony asfaltowego boiska szkolnego 

(wnioski zgłaszane wyłącznie na piśmie). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 11. 

 

12. Interpelacje i zapytania sołtysów. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka przekazał wyłącznie na piśmie, że na poprzedniej sesji wniósł 

wniosek o remont drogi do p. Piotrowskiej i remont drogi do p. S. Kupczak i żadna z tych 

dróg nie została ujęta w planie remontów. W związku z tym ponownie wnioskował o remont 

drogi do p. S. Kupczaka, gdyż nie dojeżdża do niego śmieciarka, co skutkuje tym, że starszy 

człowiek zmuszony jest ciągnąć pojemnik na odpady 500 m do drogi powiatowej. Ze względu 

na stan zdrowia i wiek p. Kupczaka droga powinna być wyremontowana w pierwszej 

kolejności. 

 

Jadwiga Przybyszewska sołtys Błotna wnioskowała o: 

- postawienie słupków odblaskowych na zakręcie drogi powiatowej koło krzyża w 

Błotnie, 

- pilną naprawę drogi gruntowej za krzyżem w Błotnie, w której powstała duża wyrwa, 

- naprawę drogi gminnej do p. Sapińskich  (wnioski zgłoszone wyłącznie na piśmie). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 12. 

 

13. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy udzielił odpowiedzi na wnioski radnych i sołtysów, 

informując, że: 
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- na pewno  trzeba zasypać ubytki w drodze przy ośrodku zdrowia w Górkach 

Noteckich, 

- w sprawie oświetlenie należy zrobić generalny wniosek, obecnie w budżecie 

fizycznie nie mamy środków, ale jeżeli się pojawią sukcesywnie będziemy zajmować 

się tym tematem, należałoby iść w kierunku hybrydy, 

 

Mateusz Ostapiuk inspektor d/s zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn zabrał głos 

odnośnie remontu dróg, informując, że wykonawca już pracuje, drogi robione są tylko 

równiarką, ale wykonawca robi to dobrze. Bierzemy pod uwagę wytyczne komisji 

bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej RG w sprawie kolejności remontu dróg. Jeżeli 

chodzi o drogi asfaltowe, to na razie czekamy, która to będzie droga, czy Kościelna w 

Zwierzynie, czy łącznik pomiędzy szkołą a posesją p. Osowskiego w Gościmcu, a może dwie 

drogi. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 13. 

 

14. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że: 

- następna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 28 maja 2014r., 

- wspólne posiedzenie wszystkich komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się 

5 maja 2014r. o godz. 16
00

  w sali GOK w Zwierzynie, 

- 30 kwietnia br. mija termin składania oświadczeń majątkowych radnych. 

 

Zdzisław Czajka przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn poinformował, 

że 25 kwietnia 2014r. komisja przeprowadziła kontrolę inwestycji  - sala wiejska w Górecku  

nie stwierdzając nieprawidłowości w realizowaniu powyższego zadania.  

 

15. Zamknięcie XLIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

Stefania Sierocińska o godzinie 11
55

 zamknęła obrady XLIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł a : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

 
  Marzena Kaczmarek                                                                      Stefania Sierocińska               


